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Protokoll från SENT:s styrelsemöte den 10 januari 2025  

                                        i GTS lokaler. 

 

Närvarande: Eva Behrens ordförande, Jan Ahlqvist, Kerstin Björlin, Stig-Olof Eriksson, 
Marita Glansin, BeGe Isberg, Anders Jonsson, Annika Milleding, Marianne Nilsson, 
Birgitta Petersén, Birger Rockler, Sören Sagne, Tage Svedensten, Christina Thorén, 
Ingegerd Wieslander. 

§1 Eva hälsade alla välkomna, och förklarade mötet öppnat. 

§2 Marianne Nilsson utsågs till att justera dagens protokoll. 

§3 Föredragningslistan godkändes. 

§4 Sekreteraren ger en sammanfattning av protokoll från styrelsemöte 20241017. 

§5 Eva informerade om att SENT nu har fått tillgång till GTS medlemsregister se §11. 

§6 Styrelsen summerade att 2024 års aktiviteter har varit uppskattade: 

Stadsteatern 44 personer 

Årsmöte 32 personer 

Kronhusbodarna 36 personer 

Norrviken 33 personer 

Gunnebo 17 personer 

Smyrna kyrkan 37 personer 

Medicinhistoriska Muséet 48 personer 

Julbord 36 personer 

Kommentar: Vid besöket vid Medicinhistoriska muséet noterades att ingen information 
fanns om Brånemarks implantatmetod. Birger skall kontakta muséet om detta. Efter 
diskussion enades mötet om att vid Jul-sammankomsten 2025 testa alternativet Jul-
lunchtallrik. Detta bland annat för att inte ¨krocka ¨med GTS julbord. 

Antalet deltagande i SENT:s löpande aktiviteter: 

Pilates 8 aktiva – 1 gång/ vecka. 

Litteraturcirkeln 10 aktiva - 1: a måndagen/månad. 

Filmklubben 10 aktiva -2: a måndagen/månad. 
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Kommentar: Efter långt och trogen tjänst har Ingegerd Wieslander lämnat över ansvaret 
för filmklubben till Margareta och Anders Jonsson. Birgitta aktualiserar information om 
detta på hemsidan. 

§7 Verksamhetsberättelsen är under arbete.  

§8 Birger redovisade balans-resultatrapporten. Bifogas som bilaga 1. 

§9 Inte aktuellt med förslag från Valberedningen, eftersom ingen från styrelsen eller från 
övriga funktionärer ämnar avgå. 

§ 10 Anders har haft kontakt och fått positivt besked av Adam Cwejman om föreläsning 
vid årsmötet. Ämne bestäms inför mötet. Arvode 3500: - 

Sedvanlig dagordning för årsmötet. Verksamhetsberättelsen presenteras som bildspel. 
Aktuella dokument publiceras på hemsidan senast 2 veckor före årsmötet. 

§11 SENT har i dagsläget ca 170 medlemmar och har genom Birgers arbete fått tillgång 
till GTS medlemsregister-/ mailadresser. Personer i rätt ålder för medlemskap i SENT 
kommer att få ett utskick om SENT och i tillägg en bilaga med information om vårens 
aktiviteter. 

§12 BeGe har kontaktat Anna-Karin Alvekrans om problem med hemsidan (bland annat 
avseende uppdateringar). Har inte fått återkoppling, men gör ett nytt försök, och efterhör 
även varför meddelandet ”Denna hemsida är ej säker” ibland dyker upp. 

§13 Besöket vid Karlatornet är övertecknat. Principen först till kvarn gäller. Reservlista för 
ev. återbud. Birgitta kommer också att efterhöra möjlighet till dubblering av aktiviteten. 

Platser finns kvar till besöket på Konserthuset. Påminnelse om aktiviteten kommer att 
skickas ut. 

Besöket vid Hornborgasjön m.m. i april månad diskuterades, speciellt avgiften för 
dagsutflykten. Efter diskussion och röstning beslutades att subventionera denna. Nytt 
pris 700: -.  Information om subventionering och det nya priset skall ändras på 
hemsidan- programbladet. 

Göteborgs undre värld. 2 olika priser har uppgetts på Hemsidan respektive i Program -
bladet. Det rätta priset är 500: -. Lunch planeras i Feskekörkan. 

§14 Se protokoll från styrelsemöte 20241017. 

§15 Inga övriga ärenden. 

§16 Nästa Styrelsemöte hålls 22/5 hos BeGe i Varberg med start kl. 10.00. 

§17 Eva tackade alla för dagens möte, och förklarade mötet avslutat. 
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Göteborg den 11/1 2025 

 

…………………………………………………..                              ………………………………………………. 

Annika Milleding Sekreterare                                                  Eva Behrens Ordförande 

 

 

……………………………………………………. 

Marianne Nilsson Justerare 

 

  


